
sfeer gezocht moeten worden, door
lastenverlichting of andere maatrege-
len. Ook deze motie moet ik dus
ontraden.

Dan kom ik op de motie van de
heer Marijnissen over de fysiothera-
pie. Er is ons heel veel aangelegen
om ook deze maatregel per 1 januari
a.s. te laten ingaan. Daar rust ook
een taakstelling op van 200 mln.
Nadat mijn medewerkers met
iedereen gesproken en in een viertal
ronden commentaar gevraagd
hadden, is toch gekozen voor de lijst
die ik nu aan de Kamer heb
voorgelegd. Ik heb vanochtend
gezegd dat wij al in 1996 die lijst
zullen evalueren. Ik ben bereid,
tussentijds noodzakelijke aanpassin-
gen te plegen als blijkt dat een
bepaalde groep patieÈnten hierdoor
echt in grote moeilijkheden komt. Ik
herhaal dat het kabinet van mening
is dat wij met deze lijst het gewoon
moeten gaan proberen per 1 januari
1996. Wij moeten niet opnieuw
kiezen voor uitstel. Ik ben best
bereid, zoals al eerder gebeurd is,
met de Vereniging van fysiothera-
peuten te overleggen. Ik zeg dat
graag toe. Ik ben ervan overtuigd dat
dit overleg niet leidt tot een nieuwe
lijst per 1 januari 1996. Nogmaals: de
maatregel kan geen uitstel lijden. Dat
behoeft ook niet. Ik vind dat mijn lijst
zo slecht nog niet is. Ik zou deze
motie dan ook willen ontraden.

De heer Van Boxtel heeft mij
gevraagd, te blijven streven naar
beheerste premie-ontwikkeling en in
overleg met zorgverzekeraars
Nederland te zorgen voor een goede
voorlichtingscampagne aan het
publiek. Beide zeg ik graag toe.

De heer Oudkerk heeft gevraagd of
ik bereid ben, iedere majeure
wijziging in de inhoud van het
verstrekkingenpakket van tevoren
met de Kamer te bespreken. Ook dat
zeg ik graag toe. Ik vind het zeer
reeÈel dat de Kamer over de omvang
van het pakket geõÈnformeerd wenst
te zijn. Het gaat er dan natuurlijk niet
om of eÂeÂn tabletje tegen maagpijn
het pakket in- of uitgaat. Zodra het
over majeure zaken gaat, wil ik graag
van tevoren mijn ministerieÈ le
regeling aan de Kamer voorleggen.
Omdat wij nu nog niet goed weten
welk criterium wij moeten hanteren,
wil ik op verzoek van de heer
Oudkerk ook toezeggen met de
Kamer binnenkort te overleggen wat
een pragmatische manier zou zijn
om met deze toezegging om te gaan.

Voorzitter! Ik meen hiermee
gereageerd te hebben op de moties
en de vragen.

De beraadslaging wordt gesloten.

De vergadering wordt van 18.22 uur
tot 18.30 uur geschorst.

Aan de orde zijn de stemmingen
over twee moties, ingediend
tijdens de interpellatie over de
tweede Franse kernproef, te
weten:
- de motie-Poppe over het terugroe-
pen van de Nederlandse ambassa-
deur in Frankrijk (24442, nr. 1);
- de motie-Sipkes over de onmiddel-
lijke stopzetting van de proeven
(24442, nr. 4).

(Zie vergadering van heden.)

In stemming komt de motie-Poppe
(24442, nr. 1).
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De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks en het lid Hendriks
voor deze motie hebben gestemd en
die van de overige fracties ertegen,
zodat zij is verworpen.

In stemming komt de motie-Sipkes
(24442, nr. 4).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
GroenLinks, de SP, de RPF, het CDA,
het AOV, de groep-Nijpels en het lid
Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

Aan de orde zijn de stemmingen
over drie moties, ingediend bij het
debat over de overheveling
AWBZ-aanspraken, te weten:
- de motie-De Jong over het alsnog
bij wet regelen van de terugheve-
lingsoperatie (24342, nr. 3);
- de motie-De Jong over de
rijksbijdrage aan het ziekenfonds
(24342, nr. 4);
- de motie-Marijnissen over
maatregelen tot beperking van de
fysiotherapie (24342, nr. 5).

(Zie vergadering van heden.)

In stemming komt de motie-De Jong
(24342, nr. 3).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
het CDA, de groep-Nijpels, het AOV,
de CD, GroenLinks, de SP en het lid
Hendriks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-De Jong
(24342, nr. 4).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
het CDA, de groep-Nijpels, het AOV,
de CD, de SGP, het GPV, de RPF en
het lid Hendriks voor deze motie
hebben gestemd en die van de
overige fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

In stemming komt de motie-
Marijnissen (24342, nr. 5).

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, GroenLinks, de groep-Nijpels
en de CD voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

Ik wil nog een mededeling doen over
de orde van deze dag. Wij zullen nu
onmiddellijk beginnen met de
behandeling van wetsvoorstel 23652.
Dat zal niet zo lang duren. Daarna zal
de dinerpauze plaatsvinden. Dan
volgt de afronding in tweede termijn
van de Algemene nabestaandenwet.
Ik denk dat wij dan al aardig
vergevorderd zijn met deze avond.
Het is om die reden dat ik voorstel,
wetsvoorstel 24250 inzake de
regulerende energiebelasting
vandaag niet meer in behandeling te
nemen, maar er dinsdagmiddag mee
te beginnen. Ik herhaal nog even ten
overvloede de afspraak van
hedenmiddag, dat wij er donderdag
over zullen stemmen.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Wijziging

van de Ziekenfondswet en de
Wet financiering volksverzekerin-
gen, ter vereenvoudiging van de
regeling betreffende het
verlenen van rijksbijdragen aan
de Algemene Kas, bedoeld in
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